
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Костюченко Даниїла: Представтеся, будь ласка. Розкажіть про себе щось цікаве. 

 
Совєтніков Олександр: Мене звати Совєтніков Олександр, я студент 3-го курсу, ІПЗ-21, 

інженер-початківець, можна сказати, піротехнік. 

 
К.Д.: Чому Ви взяли участь у цьому заході? Чим він вас зацікавив? 

 
С.О.: По-перше, це Клуб фантастики, а я люблю фантастику. По-друге, мене зацікавив 

організатор клубу Мічківський Сергій Миколайович. Я знаю, що він людина, яка теж 

дуже любить фантастику, і у нас з ним є спільні інтереси. По-третє, це спілкування з 

однодумцями. 

 
К.Д.: Розкажіть, Які враження отримали від заходу для себе як учасник? 

 
С.О.: Мене зацікавило обговорення, зацікавила сама ідея обговорення прочитаного. 

Мені подобається світ фантастики, тому пройти повз цей клуб було б для мене 

неправильно. 

 
К.Д.: І які враження у Вас від такого формату? Чи будете ви далі брати участь? 

 
С.О.: Враження найкращі, бо для мене це можливість знайти друзів за інтересами. Зараз 

важко знайти тих, хто читає, але цей клуб дає зрозуміти, що це не так. 

 
К.Д.: Ваша думка щодо позитивності такого заходу, чи варто університету «КРОК» 

розвивати такий напрямок? 

 
С.О.: Варто і можна було виділити декілька інших напрямків, наприклад, гурток 

робототехніки, або гурток якогось образотворчого мистецтва. Це може стати гарною 

можливістю для студентів розвиватися в напрямах, в яких вони зацікавлені. Тобто, 

збільшення творчості в КРОці - це важливо. 

 

 
 

І н т е р в ’ ю і з С о в є т н і к о в и м 
О л е к с а н д р о м 

Інтерв’ю записала студентка 

спеціальності «Журналістика» 

Костюченко Даниїла. 



К.Д.: На вашу думку, чи гарна ідея повернення офлайн-формату в КРОці? 

 
С.О.: У нас не було такого формату через війну, і всі 4 роки ми мали можливість 

з’являтися лише на онлайн-пари. Саме тому, я вважаю, що повернення такого формату в 

наш університет, є гарною ідеєю. 

 
К.Д.: Чи є якісь теми, які Ви хотіли б обговорити в майбутньому саме на цьому 

заході? 

 
С.О.: У нас кожного разу нова тема, тому тут самому цікаво, що буде далі. Я не хочу 

задумувати на майбутнє, але я впевнений, що далі буде тільки цікавіше. 

 
К.Д.: Чи подобаються Вам інші жанри? Як щодо романтики? 

 
С.О.: Як людина, яка за останній час прочитала 3 документації та 4 наукові статті, зараз 

почав читати художню літературу, щоб відпочити, але романтика не мій напрямок. 

 
К.Д.: Чи Ви знаєте, що зовсім скоро в бібліотеку завезуть мангу? Чи подобається 

вам таке? 

 
С.О.: Я читаю мангу, тому так, я радий надходженню цих книжок у нашу бібліотеку. 

 
К.Д.: Опишіть цю зустріч трьома словами. 

 
С.О.: Трьома словами - чудова товариська атмосфера. 

 

 

 
 


